
Referat af Udearealudvalgets møde den 4. oktober 2023

Til stede: Jens Blemmer ordstyrer, Sten Hansen, Lis Jensen, Anne Tittmann, Jens Thejsen
og Henrik Hansen referent.

Afbud: Vibeke Lange

1. Godkendelse af dagsorden
Godkendt med tilføjelse af punkterne om træpolitik og træregnskab.

2. Evaluering af møde om for- og bagbede den 21. september
Godt møde. 12 deltagere ud over UAU medlemmerne. Vi bruger erfaringerne fra
mødet til planlægningen af de to kommende genplantningsmøder for Stræderne og
Længerne.

3. Genplantning
Som forberedelse til en plan for genplantningen efter renoveringen tager UAU en
markvandring den 19. november 2023 kl 10.. På den baggrund skriver vi en plan for
genplantning af fællesarealer og forbede.
Jens tegner ind på et kort, hvilke områder der kan blive genstand for genplantningen.
Beboerne vil kunne spille ind med fællesinitiativer som f. eks at plante frugttræer og
andet langs gavlene.

4. Træpolitik
Temamøde om træpolitik 17. januar 2024. Vi tager udgangspunkt i oplæg fra
Jens T om træpolitk her i HS.
Vi lader os inspirere af Træstrategi VA 4 række og VA´s træpolitik.

5. Træregnskab
Vi etablerer et træregnskab på baggrund af en markvandring 19. november kl 10
Plejeplanen fra september 2018 henviser til et tidligere træregnskab.
VA´s har på et VA-Verdensmålsgruppemøde peget på en model for et træregnskab.

6. Ansøgning til Nordea Fonden
Tine Sønderby har bidraget med yderligere tilretning af ansøgningen. Lis har på den
baggrund skrevet den endelig version. Fondsansøgningsgruppen tager stilling til
næste skridt. Det kan dreje sig om, hvordan der indhentes oplysninger til støtte for et
detaljeret budget.
UAU kontakter beboerne omkring det lille torv, når der er svar fra Nordea Fonden.

7. Vedmuren og Elefantskråningen
Galgebakken slår og fjerner vegetationen på skråningen her i løbet af efteråret
Vi bygger videre på vedmuren tirsdag den 14. november 9.30

8. Blomsterløg
I 2022 blev der lagt en del tulipanløg her i HS. Med svingende succes. Noget gik ikke
rigtig godt, så løgleverandøren har tilbudt en ny forsyning løg uden vederlag. Driften
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har spurgt UAU, hvilken type løg, vi vil foretrække. UAU peger på Vild Tulipan. Den
er pæn og er god til at brede sig via jordstængler. Leverandøren pløjer løgene ned i
vilengområderne. 100 løg vil UAU lægge med håndkraft i spredt orden.

9. Vildeng
Driften får HRH til at slå og fjerne det lange græs her i efteråret. HRH fjerner også
de rodskud, der er kommet i vildengområderne. I den kommende sæson vil HRH
løbende fjerne rodskud.

10. Næste møde
Den 8. november kl 19.00. Kagetjans: Jens T

11. Evt
Ann har lagt mærke til, at clematis vitalba også kaldet almindelig skovranke vokser
vildt og tager magten fra nogle træer her i HS. Skal evt ind i HRH´s plejeplan.
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